
 

 

2014 TIP 企業校園招募說明會 

管院生涯發展服務中心 FB：www.facebook.com/cardo.ntu; TIP FB 粉絲頁：www.facebook.com/104tip 

公司名稱 豪紳纖維科技股份有限公司   

公司簡介 

產業類別：紡織業 

豪紳纖維科技 (Asiatic Fiber Corporation, AFC)從創立以來紮根

台灣、放眼全球，秉持誠信、創新、團隊、滿意的經營理念，為顧客

創造一個純淨、安全、健康與舒適的社會。豪紳纖維科技初創於西元

1973 年，由研發特殊纖維與高性能纖維產品到開拓無菌室紡織品、與

醫療、美容保健與戶外健康市場，胼手胝足、一步一腳印將台灣傳統

紡織產業轉型為全球高性能纖維科技產業，歷經 30 餘年成就豪紳纖維

科技股份有限公司，外銷全球近 60 個國家。  

「潔淨、安全、醫療保健、戶外健康」之企業願景彰顯出本公司

四大產品領域。潔淨 (AFC® Clean)經營無菌室相關的纖維製品，如：

無塵衣帽鞋、無塵布等配件，提供高科技產業更良好的生產空間與品

質需求。安全 (AFC® Safety)經營抗靜電 ESD、抗電磁波、防火相關纖

維製品，在自我專業領域內不斷求新求變，勇於創新、突破與研發各

類科技纖維製品。醫療保健 (AFC®  Medical & Healthy)經營醫療保健

用纖維製品，如：手術衣帽、刷手衣、保健襪，提供辛苦的醫護人員

更安全與衛生的工作環境。戶外健康 (AFC® Outdoor)經營運動、加熱、

發光、酷涼系列商品，跨足不同產品領域，為顧客帶來更優質的生活

與關懷。創新、服務、滿意的顧客服務精神，是豪紳纖維科技永久的

堅持與信念！  

Asiatic Fiber Corporation has a single mission to create tomorrow’s products 

through integrity, innovation, teamwork and satisfaction.  We have put this mission 

into practice since AFC’s founding in 1973.  It has taken us from becoming the 

dominant leader in Taiwan to our entrance into world markets.  AFC established its 

product base with research into special and high function fibers.  This led us to 

developing cleanroom textiles, specialized medical clothing, on into special-function 

beauty and health goods, and now a growing leisure and outdoors market.  Step by 

step, AFC has applied this mission from the traditional textile industry to a worldwide 

high-function fiber industry.  Today, we are exporting our products to some 60 

countries worldwide. 

AFC is proud to be a pioneer and leader in the field of cleanroom and 

electrostatic discharge (ESD) products in Asia.  Through our global business vision 

and through branches in different countries in the world, AFC has become the main 

supplier of these products to Europe, America, and Asia.  With fiber material as the 

main point of our research, textile product extensions have led to our developing 

functionally superior medical and outdoor recreational products.  This synergy has 



 

 

expanded our business opportunities in different fields as we aim for greater industry 

effectiveness. 

主要商品╱服務項目：潔淨、安全、醫療保健、戶外健康」之企業願景彰顯出

本公司四大產品領域。潔淨(AFC® Clean)經營無菌室相關的纖維製品，如：無

塵衣帽鞋、無塵布等配件，提供高科技產業更良好的生產空間與品質需求。安

全(AFC® Safety)經營抗靜電 ESD、抗電磁波、防火相關纖維製品，在自我專

業領域內不斷求新求變，勇於創新、突破與研發各類科技纖維製品。醫療保健

(AFC®  Medical & Healthy)經營醫療保健用纖維製品，如：手術衣帽、刷手衣、

保健襪，提供辛苦的醫護人員更安全與衛生的工作環境。戶外健康

(AFC® Outdoor)經營運動、加熱、發光、酷涼系列商品，跨足不同產品領域，

為顧客帶來更優質的生活與關懷。創新、服務、滿意的顧客服務精神，是豪紳

纖維科技永久的堅持與信念！ 

Our four point mission — Integrity, Innovation, Teamwork, and Satisfaction — 

is applied to AFC’s four major product lines: Cleanliness, safety, medical security, 

and outdoor/leisure sectors.  The main products of AFC
®
Clean are concentrated on 

fiber applications for a non- bacteria environment, such as accessories that provide 

the high-tech industry better manufacturing procedures and product quality.  The 

AFC
®
Safety professional field is the result of innovation, development and research 

into diversified high-tech fiber products, which continually change to meet evolving 

market needs.  AFC
®
 Medical & Healthy focus on medical-care fiber products, such 

as surgical gowns, scrub shirts and healthy socks where clean and safe working 

environments are vitally important.  AFC
®
Outdoor is an exciting new area of 

specialized products for sports, with heated and cooling clothing, and LED products 

providing safety for athletes and children. 

AFC is guided by a vision of helping businesses and individuals succeed in their 

endeavors.  We can only do that through an excellent management team and 

motivated AFC associates applying the latest R&D technology, market drive and 

superior products. 

網址：http://www.asiatic.com.tw 統一編號：89953352 

職缺 

 實習(GMBA) 

 創業人才 

 儲備幹部 

職缺內容：請至 TIP 平台 

1. 實習有給薪，不提供勞健保 

2. 創業人才，提供產品營業額的 1%做為分紅，不提供勞健

保 

3. 儲備幹部有給薪，提供勞健保 

實習期間 

1. 實習隨時可以開始，地點不拘，專案完成 

2. 創業人才隨時可以開始，地點不拘 

3. 儲備幹部隨時可以開始，桃園公司，周一〜周五 9:00〜18:00 



 

 

實習方式 

  新人訓練課程(儲備幹部) 

  擬定實習生應達成的目標 

  分配專案讓實習生負責 

  定期進度報告與會議檢討(皆有) 

  工作表現的結果考核(皆有) 

應徵方式 

 請至 TIP 平台登錄 http://www.104.com.tw/area/tip/2012TIP_page_05.cfm 

  請將履歷表與自傳 email 至本公司招募信箱 HR@asiatic.com.tw 

聯絡人：林郁茹小姐，連絡電話：(02) 2708-2136 分機 1155， 

電子信箱：betty.lin@asiatic.com.tw 

企業日 

日期：3 月 21 日(五) 中午 12:30~14:00      地點：管理學院一館 102 教室 

報名方式：請到 myNTU活動網頁報名。Registration on the website 

https://info2.ntu.edu.tw/register/flex/main.html?actID=20145700_02 

主講人 1： 陳明聰 Simon Chen                         職稱： 董事長兼總經理 President 

主講人 2：林郁茹 Betty Lin 職稱： 特別助理 Special Assistant 

演講內容：產業前景、公司簡介、企業創新模式、內創機制、職缺說明 

Industry environment, Company Profile, Business Innovation Model, 

Intrapreneurship Plan, Job Descriptions  

 


